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Mercè Conesa: 'L'atur a Sant Cugat és molt acceptable'

L'alcaldessa, Mercè Conesa, assegura que les dades d'atur a
Sant Cugat són 'molt acceptables' perquè estan al nivell
d'Alemanya i d'Itàlia. Així ha respost Conesa a l'alcalde de
Barcelona, Jordi Hereu, que recentment ha comparat les
dades d'atur de Barcelona amb les de Sant Cugat. 

Hereu va exposar que a Sant Cugat el percentatge d'augment de l'atur respecte el darrer mes era més alt que
l'augment a Barcelona. De la seva banda, Conesa assenyala que Sant Cugat partia 'd'un atur tècnic'.

Mercè Conesa: Ha incrementat però partiem d'un atur tècnic. Ara no està fora de l'entorn de crisi.
Voldria reivindicar l'esperit constructiu del pol Sant Cugat-Barcelona.

A més, Conesa ha volgut destacar que no té sentit comparar percentatges i el que s'hauria de fer és comparar
'dades totals'.

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/noticies/politica/61781.html
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